
ZÁPISNICA 
z verejného zasadnutia 

Akademického senátu Stavebnej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 
zo dňa 15.5.2019 

 
Prítomní: 14 z 15 zvolených členov podľa prezenčnej listiny. 

AS SvF TUKE bol uznášaniaschopný. 
 

Zasadnutie Akademického senátu SvF TUKE otvoril predseda Ing. Ivo Demjan, PhD. 
 

Predseda AS SvF TUKE privítal na zasadnutí akademického senátu fakulty dekana SvF 
TUKE - doc. Ing. Petra Mésároša, PhD. a prodekanov SvF TUKE - prof. Ing. Dušana Katunského, 
CSc., doc. Ing. Martinu Zeleňákovú, PhD., doc. Ing. Danielu Káposztásovú, PhD., tajomníka SvF 
TUKE - Ing. Jozefa Selína, PhD. a tajomníčku AS SvF TUKE - Ing. Lenku Štulerovú. 
 

Program zasadnutia AS SvF TUKE: 
 

Program rokovania: 
1. Otvorenie 
2. Určenie a schválenie overovateľov zápisu 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Interpelácie 
5. Prerokovanie a schvaľovanie Správy o hospodárení SvF TUKE za rok 2018 

(príloha 1) 
(predkladá: dekan SvF TUKE – doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.) 

6. Prerokovanie a schvaľovanie Rozpočtu SvF TUKE na rok 2019 
(príloha 2) 
(predkladá: dekan SvF TUKE – doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.) 

7. Prerokovanie a schvaľovanie nového Štatútu SvF TUKE 
(príloha 3) 
(predkladá: dekan SvF TUKE – doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.) 

8. Rôzne 
9. Záver 

 

Výsledok hlasovania: 14 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 2) 
 

Uznesenie č. 35/2019 
 

AS SvF TUKE zvolil overovateľov zápisu: 
 

prof. Ing. Michal Tomko, PhD. 
Ing. Silvia Bizoňová 
 

Výsledok hlasovania: 14 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 3) 
 

Žiadne termínované uznesenia. 
 
K bodu 4) 
 

Neboli vznesené písomné ani ústne interpelácie. 
 
K bodu 5) 
 

V zmysle § 7, ods. 1) pís. g) "Štatútu SvF TUKE" AS SvF TUKE schvaľuje Správu o hospodárení 
SvF TUKE za rok 2018 predloženú dekanom. 
 

Dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD. prezentoval Správu o hospodárení SvF TUKE 
za rok 2018 (príloha 1). 
 



K predloženej Správe o hospodárení SvF TUKE za rok 2018 sa postupne ústne vyjadrili: 
 

 Vznesená bola ústna interpelácia od doc. Ing. Danice Košičanovej, PhD.: 
 

V prílohe č. 1, na strane č. 5 sú uvedené nevyčerpané kapitálové dotácie. Ako je možné ich 
použiť? 

 

Na ústnu interpeláciu odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

Uvedené finančné prostriedky sú dotácie a je možné ich použiť len na opravy a údržbu. 
 

 Vznesená bola ústna interpelácia od prof. RNDr. Nadeždy Števulovej, PhD.: 
 

V prílohe č. 1 je v rámci sociálneho fondu uvedený úbytok 19 000 €. Na čo boli použité dané 
finančné prostriedky? 

 

Na ústnu interpeláciu odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

Uvedené prostriedky sa používajú v súlade so zákonom na rôzne aktivity pre všetkých 
zamestnancov fakulty, napr. každoročne organizovaný Športový deň SvF TUKE, novoročné 
stretnutie pedagógov a doktorandov, autobusový zájazd do Poľska, stretnutie so seniormi 
(bývalí zamestnanci školy), a tiež príspevok na stravovanie. 

 

 Vznesená bola ústna interpelácia od prof. RNDr. Nadeždy Števulovej, PhD.: 
 

Koľko percent zo sociálneho fondu tvorí položka príspevok na stravovanie? 
 

Na ústnu interpeláciu odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

Za účasti rektora TUKE a kvestora prebehlo kolektívne vyjednávanie ohľadom zvyšovania 
stravnej jednotky. Zvyšovanie stravnej jednotky bolo spôsobené nárastom cien za potraviny. 
V minulosti príspevok na stravovanie bol cca 340 €/mesiac. V súčasnosti príspevok na 
stravovanie je cca 600 €. Ostatné aktivity - športový deň a novoročné stretnutie (cca 140 
osôb, cena za 1 osobu cca 12 € až 15 €.), stretnutie so seniormi (celkom cca 2 000 €). 

 

 Vznesená bola ústna interpelácia od doc. Ing. Danice Košičanovej, PhD.: 
 

Stravníkov v univerzitnej jedálni ubúda z dôvodu nespokojnosti s kvalitou jedla, a tiež 
predraženou cenou za jedlo. Je možné riešiť vzniknutú situáciu zmenou dodávateľa? 

 

Na ústnu interpeláciu odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

Odporúčam prerokovať na AS TUKE. Nastal pokles stravníkov, a tak sa uvažovalo s 
alternatívou, že na Vysokoškolskej 4 dôjde k ekonomickému prenájmu jedálne. Zvyšovanie 
cien za jedlo súvisí aj so zvýšením platov pre nepedagogických zamestnancov. 

 

 Vznesená bola ústna interpelácia od prof. RNDr. Nadeždy Števulovej, PhD.: 
 

Peniaze by mali byť prideľované fixne, teda na 1 administratívneho pracovníka by malo 
prislúchať 49 študentov, potom by nenastal prebytok administratívnych zamestnancov. 

 

Na ústnu interpeláciu odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

Pri výpovedi zo zamestnania je nutné zaplatiť zamestnancovi odstupné, čo sú opäť ďalšie 
finančné výdavky. 

 

 Ing. Jozef Junák, PhD. sa vyjadril: 
 

Na AS TUKE bolo uvedené, že sa rieši otázka platenia energií každou fakultou samostatne. 
 

Tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD. konštatoval: 
 

V súčasnosti platí energie všetkým fakultám TUKE. Uvažuje sa o platbe energií každou 
fakultou samostatne, čo by bolo nevyhovujúce pre Stavebnú fakultu. 

 

 
 
 



 Dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD. sa vyjadril: 
 

Akcie prebiehajúce na fakulte, ktoré sú platené zo sociálneho fondu sú súčasťou stratégie 
rozvoja ľudských zdrojov a je v záujme fakulty ich aj naďalej udržiavať aj prostredníctvom 
sponzorských príspevkov. 
Pre fakultu je v momentálnej situácii výhodné, že prevádzkové energie fakulty hradí rektorát, 
pretože náklady na energie prevyšujú finančné možnosti fakulty. 

 

Uznesenie č. 36/2019 
 

AS SvF TUKE schvaľuje Správu o hospodárení SvF TUKE za rok 2018 (príloha 1). 
 

Výsledok hlasovania: 14 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 6) 
 

V zmysle § 7, ods. 1) pís. e) "Štatútu SvF TUKE" AS SvF TUKE schvaľuje Rozpočet SvF TUKE 
na rok 2019 predložený dekanom. 
 

Dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD. prezentoval Rozpočet SvF TUKE na rok 2019 
(príloha 2). 
 

K predloženému Rozpočtu SvF TUKE na rok 2019 sa postupne ústne vyjadrili: 
 

 Vznesená bola ústna interpelácia od prof. RNDr. Nadeždy Števulovej, PhD.: 
 

Ako sa zmenili finančné prostriedky Stavebnej fakulty na rok 2019 oproti roku 2018? 
 

 Na ústnu interpeláciu odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Za všetky časti vrátane vedy, výskumu a pedagogiky nastal pokles finančných prostriedkov 
o 0,65 %. 

 

Vznesená bola ústna interpelácia od doc. Ing. Anny Sedlákovej, PhD.: 
 

Rekreačné poukazy si nebudú nárokovať všetci zamestnanci fakulty. Na univerzite sa začala 
refundácie rekreačných poukazov, teda že prvotne zaplatí za rekreačné poukazy fakulta a 
následne bude fakulte refundovaná daná čiastka. 

 

Na ústnu interpeláciu odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

Na refundáciu rekreačných poukazov má univerzita 90 dní, ale fakulta musí vyplatiť 
rekreačné poukazy ihneď. 

 

Uznesenie č. 37/2019 
 

AS SvF TUKE schvaľuje Rozpočet SvF TUKE na rok 2019 (príloha 2). 
 

Výsledok hlasovania: 14 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 7) 
 

V zmysle § 7, ods. 1) pís. a) "Štatútu SvF TUKE" AS SvF TUKE schvaľuje vnútorné predpisy 
fakulty (Štatút SvF TUKE) predložené dekanom. 
 

Dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD. prezentoval nový Štatút SvF TUKE s 
doplnením a opravami (príloha 3). 
 

K predloženému novému Štatútu SvF TUKE sa postupne ústne vyjadrili: 
 

 Vznesená bola ústna interpelácia od Ing. Iva Demjana, PhD.: 
 

 Aké je vyjadrenie právničky TUKE na návrh nového Štatútu SvF TUKE? 
 

 Na ústnu interpeláciu odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Právne oddelenie TUKE sa vyjadrilo k viacerým bodom nového Štatútu SvF TUKE. Niektoré 
odseky odporúča preformulovať, iné odporúča presunúť do Organizačného poriadku SvF 



TUKE. V rámci diskusie sme otvorení všetkým návrhom a názorom. Cieľom bolo ponechať 
maximum kompetencií na rozhodovanie v AS fakulty. 

 

 Prof. RNDr. Nadežda Števulová, PhD. sa vyjadrila: 
 

S poznámkami univerzitnej právničky súhlasím a odporúčam akceptovať všetky pripomienky. 
 

 Vznesená bola ústna interpelácia od doc. Ing. Danice Košičanovej, PhD.: 
 

Čo je myslené pod pojmom debyrokratizácia? 
 

 Na ústnu interpeláciu odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Zvýšiť kompetencie dekanátu a presunúť ich z ústavov a katedier na dekanát, to predstavuje 
napríklad zníženie administratívnej záťaže na akademických pracoviskách a posilnenie 
výkonu referátov na dekanáte. 

 

 Vznesená bola ústna interpelácia od doc. Ing. Danice Košičanovej, PhD.: 
 

Ako bude fungovať nová širokospektrálna platforma? 
 

 Na ústnu interpeláciu odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Cieľom je zahrnúť všetky stupne riadenia, teda zahrnúť riaditeľov ústavov a vedúcich 
pracovísk do všetkých komunikačných platforiem na fakulte. Realizovať sa to dá formou 
plánovaných a neplánovaných porád a hromadných stretnutí zamestnancov. 

 

 Vznesená bola ústna interpelácia od prof. RNDr. Nadeždy Števulovej, PhD.: 
 

V § 8 ods. 7 – Chýba tu uvedený počet prodekanov. 
 

 Na ústnu interpeláciu odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Počet je bližšie špecifikovaný v Organizačnom poriadku SvF TUKE. 
 

 Vznesená bola ústna interpelácia od prof. RNDr. Nadeždy Števulovej, PhD.: 
 

V § 22 ods. 1 je uvedený pojem „vedúci pracovísk ústavu“. Takáto funkcia nie je uvedená v 
§ 15 ako vedúci zamestnanci fakulty. 

 

 Na ústnu interpeláciu odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Vedúci pracovísk ústavu je funkcia, ktorú menuje dekan, nie je vedúcim zamestnancom v 
zmysle zákona o vysokých školách, nevyberá sa výberovým konaním, je menovaný 
dekanom. 

 

 Vznesená bola ústna interpelácia od prof. RNDr. Nadeždy Števulovej, PhD.: 
 

Aké opatrenia budú vykonané na dosahovanie merateľných výstupov? Ako je možné 
motivovať zamestnancov s definitívou v rámci progresu? 

 

 Na ústnu interpeláciu odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Základom je dôsledné uplatňovanie zásad a správne nastavenie systému. Predovšetkým 
treba posilniť vnútornú motiváciu a zabezpečiť intenzívny rast formou dostatočnej 
komunikácie, odbúraním byrokracie, vytváraním co-workingových platforiem. Posilnenie 
štruktúr, vzťahov a väzieb, vytvorenie vyváženého systému s dostatkom financií založenom 
na správnej koncepcii. 

 

Vznesená bola ústna interpelácia od doc. Ing. Anny Sedlákovej, PhD.: 
 

V § 13 ods. 3 je uvedené „je možné prizvať aj povereného zástupcu odborov“, tak by som to 
nahradila podľa kolektívnej zmluvy pojmom „je členom“. 

 

Na ústnu interpeláciu odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

Zástupca odborov nie je členom vedenia fakulty, ale na vedenie sa prizýva. Zástupca 
odborov je členom Kolégia dekana. 

 



prof. Ing. Michal Tomko, PhD. sa ospravedlnil a kvôli neodkladným povinnostiam odišiel zo 
zasadnutia AS SvF TUKE. 
 

Uznesenie č. 38/2019 
 

AS SvF TUKE schvaľuje nový Štatút SvF TUKE s pripomienkami (príloha 3). 
 

Výsledok hlasovania: 13 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 8) 
 

Uznesenie č. 39/2019 
 

AS SvF TUKE mení overovateľa zápisu prof. Ing. Michala Tomka, PhD. (uznesenie č. 35/2019) 
a schvaľuje za overovateľa zápisu prof. RNDr. Nadeždu Števulovú, PhD. 
 

Výsledok hlasovania: 13 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 

Predseda AS SvF TUKE - Ing. Ivo Demjan, PhD. navrhol pracovné stretnutie členov AS SvF 
TUKE s členmi vedenia SvF TUKE na deň 17.5.2019 v miestnosti č. 247 (dekanát, II. poschodie) 
SvF TUKE na Vysokoškolskej č. 4, vo veci kontroly zapracovania schválených pripomienok 
členmi AS SvF TUKE do nového Štatútu SvF TUKE (uznesenie č. 38/2019) 
 

Uznesenie č. 40/2019 
 

Termín najbližšieho riadneho zasadnutia AS SvF TUKE bude členom AS SvF TUKE oznámený 
elektronicky. 
 

Výsledok hlasovania: 13 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
 
 
prof. RNDr. Nadežda Števulová, PhD.  ..................................................... 
 
 
 
Ing. Silvia Bizoňová     ..................................................... 
 
 
 

Ing. Ivo Demjan, PhD. v. r. 
 predseda AS SvF TUKE 

 

http://www.svf.tuke.sk/wp-content/uploads/2014/09/Stevulova_profil-zamestnanca-SvF_Část1.pdf
http://www.svf.tuke.sk/wp-content/uploads/2014/09/Stevulova_profil-zamestnanca-SvF_Část1.pdf

